
 Zápisnica 

zo zasadnutia OZ v Haliči, konaného dňa 12.01.2023 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny, ktorá je Prílohou č.1 tejto Zápisnice 

 

Otvorenie a schválenie programu 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva obce Halič (ďalej len OZ) otvoril a viedol Mgr. Alexander 

Udvardy, starosta obce (ďalej len starosta). Privítal všetkých prítomných a skonštatoval, že je 

fyzicky prítomných 7 poslancov OZ (poslanec Mudr. Lóška a poslankyňa Ing. Molnárová sa zo 

zdravotných dôvodov nezúčastnili). OZ je uznášania schopné. Za zapisovateľku zo zasadnutia 

OZ určil Ing. Martinu Nátonovú Ďuríkovú,  pracovníčku obce. Starosta uviedol, že zasadnutie 

bolo zvolané na základe zákona NR SR č.369/1990 Zb. v znení neskorších predpisov písomnou 

pozvánkou. Poslanci program zasadnutia OZ jednohlasne schválili. Rokovanie sa ďalej riadilo 

nasledovným programom: 

1. Poučenie poslancov o ochrane osobných údajov a nakladaní s nimi pri výkone funkcie 
poslanca OZ 

2. Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 
3. Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 
4. Dodatok k Zmluve o dielo s dodávateľom stavebných prác výstavby nájomných bytov 

(zmena termínu realizácie a obstarávacích nákladov) 
5. Zámer na zámenu pozemkov v lokalite Horné pole, informácia o výsledku jednaní 

s vlastníkmi pozemkov pod cestou na Hornom poli 
6. Zavedenie evidenčného systému na evidovanie vývozov zmesového komunálneho odpadu. 
7. Výsledok verejného obstarávania na výber dodávateľa stavebných prác projektu 

Revitalizácia vnútrobloku ul. Družstevná a Školská 
8. Podnety občanov. 
9. Informácie starostu o realizovaných a plánovaných aktivitách. 

10. Interpelácie starostu. 
11. Informácie z komisií 
12. Rôzne 
13. Záver 

Uznesenie č. 31/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči 

A/ berie na vedomie – starosta určil za zapisovateľku zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva 
(ďalej len OZ) Ing. Martinu Nátonovú Ďuríkovú,  pracovníčku obce a  za overovateľa zápisnice 
určil Igora Langa. 

B/ schvaľuje – program rokovania OZ v Haliči. 

Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová) 

 



1/ Poučenie poslancov o ochrane osobných údajov a nakladaní s nimi pri výkone funkcie 
poslanca OZ 

Ing. Jozef Nosáľ poučil prítomných poslancov o ochrane osobných údajov (ďalej len OOU) 
a nakladaní s nimi pri výkone funkcie poslanca OZ. Zdôraznil, že je nutné zachovávať 
mlčanlivosť pri spracovávaní údajov a so zverenými pracovnými údajmi nakladať citlivo 
a opatrne. Uviedol, že je možné zverejniť údaje len so súhlasom dotknutej osoby a takýto 
súhlas musí byť preukázateľný, t.j. mal by mať písomnú formu. 

Ďalej uviedol, že záznamy z kamerového systému nie sú určené pre súkromné osoby. Môžu 
naň nahliadnuť len oprávnené osoby (tie určí starosta) a orgány činné v trestnom konaní. 

2/ Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutí OZ 

Správu predložil starosta obce. 

Uznesením č. 25/2022 zo dňa 15.12.2022 bod b), obecné zastupiteľstvo zaviazalo starostu 
zabezpečiť zrušenie bankovej záruky a jej nahradenie zriadením záložného práva na 
nehnuteľnosť – obvodné zdravotné stredisko súp.č. 382. Bankovú záruku sa v stanovenom 
termíne (január 2023) zrušiť nepodarilo, pretože zriadiť záložné právo nie je to možné skôr ako 
bude uvedený objekt ohodnotený znalcom a bude vyhotovený znalecký posudok. Znalec začal 
s prácami na obhliadke dňa 12.01.2023. Preto starosta žiada poslancov o predĺženie termínu 
vybavenia tohto uznesenia do nasledujúceho zasadnutia OZ, ktoré bude vo februári 2023. 

Uznesenie č. 32/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči  

A) berie na vedomie kontrolu plnenia Uznesenia č. 25/2022 zo dňa 15.12.2022 bod b) t.j. 
zrušenie bankovej záruky a jej nahradenie zriadením záložného práva na nehnuteľnosť – 
obvodné zdravotné stredisko súp.č. 382, 

B) schvaľuje predĺženie termínu plnenia uznesenia č. 25/2022 do zasadnutia OZ vo 
februári 2023. 

Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová) 

Ďalej starosta informoval poslancov, že dňa 30.12.2022 bola v zmysle zákona zverejnená výzva 
na voľbu hlavnej kontrolórky, nakoľko súčasnej kontrolórke končí funkčné obdobie. Do 
26.01.2023 môžu byť zasielané prihlášky poštou, alebo osobne na Obecnom úrade v Haliči, 
v zalepenej obálke s označením “Hlavný kontrolór“. Voľba nového kontrolóra bude prebiehať 
09.02.2023 na riadnom zasadnutí OZ. 

 

 



Uznesenie č. 33/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči  berie na vedomie správu o voľbe hlavnej kontrolórky obce. 

3/ Správa o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 2022 

Kontrolórka oboznámila prítomných poslancov a starostu o svojej kontrolnej činnosti, ktorú 
vykonala v roku 2022 a o skontrolovaných dokumentoch. Prečítala správu o kontrolnej 
činnosti, ktorú vypracovala dňa 05.01.2023 a doručila na obecný úrad. Pripomienky k činnosti 
kontrolórky neboli. 

Uznesenie č. 34/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči berie na vedomie Správu o činnosti hlavnej kontrolórky za rok 
2022. 

4/ Dodatok k zmluve o dielo s dodávateľom stavebných prác výstavby nájomných bytov 
(zmena termínu realizácie a obstarávacích nákladov) 

Starosta obce informoval o výsledkoch rokovania s dodávateľom stavebných prác na bytové 
domy. Zmluvným partnerom ostáva fi SVOMA. Starosta obce ďalej informoval o Dodatku č. 3 
a Dodatku č.4. k Zmluve o dielo č. SP-1/2020 zo dňa 24.02.2020 medzi obcou Halič a fi SVOMA. 
Dodatkom č.3 sa upravuje termín zhotovenia diela a odovzdania už skolaudovanej stavby do 
12 mesiacov od odovzdania staveniska. S tým, že do konca januára 2023 sa predpokladá 
odovzdanie staveniska zhotoviteľovi stavby. 

Dodatkom č.4 sa upravuje cena za zhotovenie diela, v dôsledku navýšenia cien (oprávnených 
nákladov) o 14,25%, na konečných 1.389 997,51,- € vrátane DPH. Výška schválenej dotácie sa 
nemení, ostáva 296.770,- €.  

Starosta požiadal predsedu ekonom. komisie, aby predniesol ich spoločné stanovisko, ktoré 
prijala komisia po prerokovaní. Komisia odporúča schváliť uvedené dodatky, ktorými sa dopĺňa 
Zmluva o dielo. Celková výška úveru by sa mohla zvýšiť na 871.730,- €, ktorý sa už spláca od 
r.2022. Vlastné prostriedky, ktoré zatiaľ nie sú rozpočtovo kryté sú predpokladané vo výške 
131 000,- Taktiež nie je zahrnutá v rozpočte obce na rok 2023suma splátok úveru a bankovej 
záruky, nakoľko sa uvažovalo o zrušení výstavby bytoviek. Preto je potrebné pri najbližších 
úpravách rozpočtu, tieto náklady tam zahrnúť. Vlastné prostriedky v roku 2023 zrejme ani 
nezapojíme do výdavkov na výstavbu, nakoľko budeme čerpať úver a poskytnutú dotáciu. 
Starosta doplnil, že chýbajúce vlastné prostriedky by sme mohli získať predajom pozemkov na 
Hornom Poli.  

Poslanci sa dotazovali uvedenými otázkami: poslanec Póni sa opýtal kedy sa začne stavať, na 
čo dostal odpoveď že do konca januára 2023 sa odovzdá stavenisko stavebnej firme. Poslanec 
Klaga sa opýtal, či je 12 mesiacov reálnych na postavenie 2 bytoviek a ich skolaudovanie. 
Poslanec Lang sa zaujímal, či sú nejaké sankcie zahrnuté v Zmluve o dielo pre prípad 
nedodržania termínov. Starosta na uvedené otázky odpovedal, že zhotoviteľ sa okrem 
písomného, aj ústne zaviazal dodržať uvedené termíny, a potvrdil že sú aj sankcie zahrnuté 
v Zmluve o dielo, vo výške 0,10% až 0,50% z celkovej sumy za každý deň omeškania. 
Poslankyňa Balagová sa zaujímala, či v stavebnom dozore bude aj niekto z radu 
obce/poslancov, na čo starosta konštatoval že stavebný dozor je nutné vysúťažiť, budú 
oslovení 3 možní.  



Uznesenie č. 35/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči schvaľuje: 

A/ Dodatok č.3 k Zmluve o dielo č. SP-1/2020 zo dňa 24.02.2020 medzi obcou Halič a fi 
SVOMA, ktorým sa upravuje termín realizácie výstavby bytových domov  na 12 mesiacov odo 
dňa odovzdania staveniska zhotoviteľovi. 

B/ Dodatok č. 4 k Zmluve o dielo č. SP-1/2020 zo dňa 24.02.2020 medzi obcou Halič a fi 
SVOMA, ktorým sa upravuje zmluvná cena za realizáciu projektu na 1.389 997,51 €. 

Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová) 

5/ Zámer na zámenu pozemkov v lokalite Horné pole, informácia o výsledku jednaní 
s vlastníkmi pozemkov pod cestou na Hornom Poli 

Starosta informoval poslancov, že v roku 2021 sa odsúhlasil zámer zámeny pozemkov. 
Odsúhlasená bola aj samotná zámena, avšak majitelia odmietli podpísať  zmluvy o zámene. 
Preto znovu oslovil vlastníkov a jednal s nimi o možnostiach zámeny. Vo výslednom jednaní 
s majiteľmi pozemkov za pekárňou, by oni nám previedli 5 535 m2, a my im 5 221 m2. V náš 
prospech by vyšlo 314 m2. Požadujú aby im ostali pozemky ďalej od bytoviek, aby bolo 
zachované ich súkromie. Poslanec Klaga sa opýtal, koľko budeme mať pozemkov po výmene, 
starosta uviedol že obec získa 11 ucelených pozemkov a získame nimi prístup k našim ďalším 
pozemkom. Starosta poprosil člena stavebnej komisie poslanca Langa, aby prečítal stanovisko 
komisie, ktorá uvedené prejednávala 20.12.2022. Komisia súhlasí a odporúča schváliť zámer 
na zámenu pozemkov v lokalite Horné Pole.  

Uznesenie č. 36/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči 

A/ schvaľuje pre účely získania pozemkov potrebných pre budovanie prislúchajúcej 
infraštruktúry pre individuálnu bytovú výstavbu v lokalite Halič-Horné pole zámer zámeny 
pozemkov vytvorených geometrickým plánom na rozdelenie nehnuteľností a určenie 
vlastníckych práv k predmetným nehnuteľnostiam číslo geometrického plánu 44918119-
04/2020 úradne overeným dňa 10.6.2020 pod č. G1-260/2020, a to pozemky registra C, 
zapísané na LV č. 650 pre obec Halič, okres Lučenec, kat. úz. Halič, parc. č. 

• 500/173 – orná pôda – výmera 808 m2 

• 500/174 – orná pôda – výmera 450 m2 

• 500/183 – orná pôda – výmera 357 m2 

• 500/184 – orná pôda – výmera 808 m2 

• 500/185 - orná pôda – výmera 808 m2 

• 500/181 – orná pôda – výmera 842 m2 

• 500/182 – orná pôda – výmera 423 m2 

• 500/175 – orná pôda – výmera 419 m2 

• 861/4 – zast. plocha – výmera 306 m2 



v celkovej výmere 5221 m2, 

ktoré budú vymenené za pozemky registra C, zapísané na LV č. 514 pre obec Halič, okres 
Lučenec, kat. úz. Halič, parc. č.  

• 500/194 – orná pôda – výmera 58 m2 

• 500/195 – orná pôda – výmera 332 m2 

• 500/196 – orná pôda – výmera 1181 m2 

• 500/197 – orná pôda – výmera 603 m2 

• 500/198 – orná pôda – výmera 816 m2 

• 500/199 – orná pôda – výmera 804 m2 

• 500/200 – orná pôda – výmera 374 m2 

• 500/204 – orná pôda – výmera 137 m2 

• 500/208 – orná pôda – výmera 222 m2 

• 500/209 – orná pôda – výmera 73 m2 

• 500/210 – orná pôda – výmera 935 m2 

v celkovej výmere  5535 m2 podielovom vlastníctve Kováčová Ida, r. Dávidová, Ing., Maloveská 
1752/47, 984 01  Lučenec v 1/3 k celku, Molnárová Dana, r. Mičiniová, Rúbanisko III 2900/12, 
984 03  Lučenec v 1/3 k celku a Gáfriková Dana r. Gubišová, J. M. Hurbana 2932/2, 984 01  
Lučenec v 1/3 k celku, a to ako prípad hodný osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8 písm. e) 
zákona č. 138/1991 Zb., schvaľovaný trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ktorým je 
potreba vzájomného usporiadania pozemkového vlastníctva bez finančného vyrovnania ako 
nevyhnutný predpoklad umožnenia individuálnej bytovej výstavby v tejto lokalite v zmysle 
regulatívov platného Územného plánu zóny Halič-Horné pole.  

Odplatou za rozdiel vo výmerách bude zriadenie vecného bremena spočívajúceho v práve 
prechodu a užívania odovzdaných pozemkov pod budúce prístupové komunikácie 500/196 
500/204 a 500/210 pre prístup k pozemkom a právo uloženia inžinierskych sietí (najmä 
rozvodov vody, kanalizácie, elektriny, plynu a internetu). 

B/ ruší pôvodné uznesenie č. 340/2021 zo dňa 18.11.2021 a 324/2021 zo dňa 29.09.2021 

Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová) 

Starosta oboznámil prítomných aj s výsledkom stretnutia s vlastníkmi pozemkov pod cestou 
na Hornom Poli, ktorú obec využíva ako prístupovú cestu ku kompostovisku. V konečnom 
výsledku s vyhotoveným geometrickým plánom a cenou 8,50 €/m2 (ktorú určil znalec) súhlasí 
len p.Bihary. Avšak na zapísanie geom. plánu do katastra je potrebný súhlas všetkých 
dotknutých majiteľov pozemkov. Preto bude starosta iniciovať ďalšie stretnutie a snažiť sa 
o vysporiadanie  pozemkov. Predseda ekonom. komisie prečítal stanovisko komisie, kde 
doporučuje odkúpiť pozemky za túto cenu určenú znalcom, v celkovej sume 11.211,50 € za 
1319 m2 a hradiť uvedený výdavok z prostriedkov rezervného fondu. 

Kontrolórka uviedla, že je povinnosťou obce určiť výšku nájomného za pozemky pod garážami 
v prípade, že bude neochota vlastníkov dohodnúť sa na predaji. 

https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1948392&f=2
https://www.vssr.sk/main/goto.ashx?t=27&p=1948392&f=2


Uznesenie č. 37/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči schvaľuje odkúpenie pozemkov pod garážami na parc. č.  C-KN, 
500/235, 500/236, 500/237, ktoré vznikli geometrickým plánom na rozdelenie nehnuteľností 
a určenie vlastníckych práv k predmetným nehnuteľ. Číslo plánu 44918119-23/2020 zo dňa 
11.01.2021, úradné overenie pod č. G1-22/2021 a parcely 500/5 zapísaných na  LV č. 1418, 
k.ú. Halič od vlastníka p. Bihary Pavol a manželka Zuzana Biharyová, rod. Stahorská v celosti za 
cenu 8,50 € za m2, v celkovej sume 11.211,50 € a krytie uvedeného výdavku z prostriedkov 
rezervného fondu. 

Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová) 

6/ Zavedenie evidenčného systému na evidovanie vývozov zmesového komunálneho odpadu 

Ďalej starosta informoval, že aj z nášho VZN vyplýva nutnosť zavedenia nového systému pri 
vývoze odpadu. Avšak firma MEPOS s ktorou spolupracujeme, odmieta zakúpiť si iný systém 
ako má. Našim cieľom je zvýšiť separovanie odpadu a motivovať občanov k triedeniu a tým 
k zníženiu vlastných nákladov na platby za vývoz odpadu. Predstavil nový systém, v ktorom sa 
čítačkou načíta QR kód z kuka nádoby a údaje sa automaticky prenesú do počítačového 
systému. Na webovej stránke si aj občania budú môcť skontrolovať a pozrieť frekvenciu svojich 
vykládok kuka nádob. V prípade že občan vyloží kuka nádobu menej krát ako si zaplatil, zúčtuje 
sa mu to v ďalšom roku, prípadne ak vyloží viackrát, bude upozornený že si má prísť doplatiť 
rozdiel, inak mu nádoby nebudú vysypané. 

 Vstupná investícia spočíva v zakúpení QR kódov, ktoré sa budú používať miesto nálepiek a 2 
čítačky. Celková vstupná investícia je  cca 3.000,- €. Starosta uviedol, že vďaka vývozu zeleného 
odpadu máme vysokú mieru úspory nákladov na poplatky za skládkovanie, preto vstupná 
investícia bude vykrytá z dotácie z Envirofondu. 

Uznesenie č. 38/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči 

A/ schvaľuje zavedenie evidenčného systému na evidovanie vývozov zmesového 
komunálneho odpadu od marca 2023, 

B/ žiada starostu zabezpečiť dostatok QR kódov pre občanov a plynulé zavedenie 
monitorovania vyvezených nádob. 

Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová) 

 

 

 

 



7/ Výsledok verejného obstarávania na výber dodávateľa stavebných prác projektu 
Revitalizácia vnútrobloku ul. Družstevná a Školská 

Starosta obce informoval poslancov o výsledku verejného obstarávania na výber dodávateľa 
stavebných prác projektu Revitalizácia vnútrobloku na uliciach Družstevná a Školská. 
Obstarávanie prebehlo cez platformu UVO. Výška rozpočtu je 229.296,38 €. Na tento projekt 
obec získala nenávratnú finančnú výpomoc vo výške 217 831,56 € a naše spolufinancovanie 
bude vo výške 11.464,82 €. Starosta uviedol, že obec požiada o dodatočné navýšenie 
poskytnutej dotácie, z dôvodu že vysúťažená cena zákazky presiahla pôvodný rozpočet 
projektu.  

Do obstarávania sa zapojili 3 firmy: COSTRUO, STRABAG, SVOMA, Intersystem EU s.r.o.. Ako 
úspešná bola vyhodnotená ponuka od fi COSTRUO, pretože bola najnižšia 281.988 €, splnili 
podmienky účasti. Ponuka od fi COSTRUO bola vyhodnotená ako víťazná. Uzatvorená zmluva 
o dielo nadobudne účinnosť až po kontrole VO riadiacim orgánom. Ekonom. komisia odporúča 
schváliť výsledok VO a odsúhlasiť fi COSTRUO ako realizátora projektu. 

Uznesenie č. 39/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči schvaľuje výsledok verejného obstarávania na výber 
dodávateľa stavebných prác projektu Revitalizácia vnútrobloku ul. Družstevná a Školská 
a víťaza fi COSTRUO za sumu 281 988,- vrátane DPH. 

Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová) 

8/ Podnety občanov 

Neboli žiadne. 

9/ Informácie starostu o realizovaných a plánovaných aktivitách 

Starosta ďalej informoval prítomných poslancov o tom, že od 01.01.2023 poveril Ing. Róbertu 
Molnárovú zastupovaním.  

Dňa 11.01.2023 bola v obci Halič slávnostne odovzdaná nová ambulancia všeobecného lekára 
pre dospelých, v ktorej ordinuje Mudr. Vladimíra Lang. 

Prebehlo stretnutie so zástupcami mesta Šalgotarján, predmetom ktorého bolo ukázať im ako 
pokročila prestavba múzea Csontváryho. V programe INTERREG by mali záujem pokračovať 
s nami ako s projektovým partnerom. Starosta predložil poslancom aj architektonickú štúdiu 
rekonštrukcie železničného areálu.  

Starosta uviedol, že na základe schválenej Integrovanej územnej stratégie udržateľného 
mestského rozvoja Lučenec 2022-2027 (2030) ako spoločný Program hospodárskeho rozvoja 
a sociálneho rozvoja mesta Lučenec 2022-2027 (2030) a 15 tich obcí v jeho okolí, obec Halič 
predloží žiadosť o nenávratnú finančnú pomoc na projektovú dokumentáciu cyklochodníka 
v celkových nákladoch 6.950,-€. 



Uznesenie č. 40/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči schvaľuje: 

A) predloženie ŽoNFP za účelom realizácie projektu Cyklochodník Halič - predprojektová 
príprava realizovaného v rámci výzvy IROP-PO7-SC76-2022-98, ktorého ciele sú v súlade s 
platným územným plánom obce a platným programom rozvoja obce, 
B) zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, 
C)  zabezpečenie finančných prostriedkov na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 
výške 1 569,94 €,  
D) zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce.  
 
Hlasovanie : 7 poslancov za zo 7 prítomných  
2 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová)   

Poslanec Lang sa dotazoval na nesvietiace svetlá na cyklochodníku, na čo dostal odpoveď že 
starosta uvedené reklamoval a keďže chodník je v správe mesta Lučenec, bude to riešiť 
mesto. 

Starosta tiež uviedol, že obec Vidiná nás požiadala o vykonávanie posudkovej činnosti, o čom 
bude uzatvorená aj zmluva o vykonávaní posudkovej činnosti za odplatu vo výške 60 € za 1 
posudok. 

Uznesenie č. 41/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči schvaľuje uzatvorenie zmluvy o poskytovaní sociálnej 
posudkovej činnosti s obcou Vidiná. 

Hlasovanie : 6 poslancov za zo 6 prítomných  
3 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová, Póni)   

10/ Interpelácie starostu 

Prítomný pán Hikker sa dotazoval, či bola určená pre TJ konkrétna suma výdavkov  na rok 
2023. Starosta uviedol, že na najbližšom zasadnutí OZ vo februári 2023 sa budú prerokovávať 
úpravy rozpočtu ale vzhľadom na aktuálnu situáciu sa treba pripraviť na to, že nebudú v plnej 
miere uspokojené požiadavky.  

Zo strany poslancov boli interpelácie nasledovné: 

Poslanec Rehánek navrhol vyčleniť určité  financie na opravu osvetlenia na chodníkoch, ktoré 
tvoria prístup k pomníkom 1.sv. vojny, prípadne tie otvory nejakým vhodným spôsobom 
uzatvoriť, aby sa nepoškodili. 

Poslanec Klaga sa opýtal, či je možné urobiť chodník aj na druhej strane, kde priechod pre 
chodcov končí na lúčnej ploche. Jedná sa o lokalitu nad cintorínom , pod križovatkou v smere 
na Starú Halič.  Ďalej či pre zvýšenie bezpečnosti chodcov na ulici Mieru č. 82, by bolo možné 
vybudovať nejaké zábradlie, nakoľko je tam hlboký járok. Pozemky nad cintorínom nie sú vo 
vlastníctve obce ,preto nemôžme na nich nič stavať, je potrebné najprv vysporiadať vlastníctvo 
na uvedených parcelách a získať finančné prostriedky na uvedené práce. 

Poslankyňa Balagová urgovala, že miestna komunikácia nad nimi je samá diera, výtlk (cesta 
Kap. Nálepku)  a či sa niečo zmenilo ohľadom vybudovania oplotenia. Starosta uviedol, že 



výtlky na ceste je možné dočasne aspoň vyspraviť, kým sa nenájdu finančné prostriedky na 
opravu celej cesty. To isté platí aj pre vybudovanie oporného múru, ktorého cena by pri 
vybudovaní na pôvodnej hranici plota bola cca 36,000,-€. 

11/ Informácie z komisií 

Zasadala ekonomická komisia, ktorá sa zaoberala otázkou určenia výšky nájomného pre 
obyvateľov na Staničnej ulici. Jedná sa o nájomníkov budovy železničnej stanice, v ktorej sú 
dva nájomné byty. Výška nájomného zatiaľ  nebola zo strany pôvodného vlastník (ŽSR) 
oznámená.  Komisia sa zaoberala aj predĺžením termínu výstavby a odovzdaním hotového 
diela (Múzeum Csontváry), ktoré stavebník žiada predĺžiť do 30.04.2023.  Dodávateľ 
stavebných prác to odôvodňuje dlhšími dodacími lehotami.  Komisia odporúča schváliť zmenu 
zmluvných podmienok: zmenu termínu odovzdania hotového diela. 

Uznesenie č. 42/2023 zo dňa 12.01.2023 

Obecné zastupiteľstvo v Haliči schvaľuje zmenu zmluvných podmienok Zmluvy o dielo č. 
Z012022 zo dňa 26.01.2022 "Prestavba historickej budovy materskej školy na obecné múzeum 
zamerané na Csontváryho": zmenu termínu odovzdania projektu na 30.04.2023. 

Hlasovanie : 6 poslancov za zo 6 prítomných  
3 poslanci neprítomní (MUDr. Lóška, Ing. Molnárová, Póni)   

Športová komisia zasadala tiež, predseda komisie p.Paľaga prečítal správu zo športového 
podujatia, ktoré sa konalo v telocvični našej školy. Išlo o stolnotenisový turnaj, poďakoval 
poslancom a starostovi za pomoc pri organizovaní a za požičanie stolov. 

Kultúrna komisia na zasadnutí riešila otázky blížiaceho sa turistického plesu, poslankyňa 
Balagová informovala o už získaných cenách do tomboly, o zabezpečenom catteringu, 
o množstve predaných vstupeniek. 

12/ Rôzne 

Poslanec Klaga sa informoval o možnosti prenajatia malej sály na blížiace sa stretnutie zväzu 
včelárov. S požiadavkou prenajatia MS bude kontaktovať pracovníčku OÚ p. Václavíkovú. 

Poslankyňa Balagová upozornila na vysoké ihličnaté stromy, ktoré zasahujú do elektrického 
vedenia a rozhlasových rozvodov na ich ulici. Starosta uviedol, že pracovníci OÚ skontrolujú 
uvedený stav a prípadné presahy odstránia. 

Keďže program rokovania OZ bol vyčerpaný, starosta poďakoval všetkým poslancom za účasť 
na rokovaní OZ a ukončil rokovanie. 

V Haliči, 12.01.2023 

Zapísala: Ing. Nátonová Ďuríková Martina 

Overili: Lang Igor 

Mgr. Alexander Udvardy 

         starosta obce 

 


